
Bespreking najaarsbrief 2023 en begroting 2024, punten van de PvdA 

 

Geacht college, 

We hebben op 4 juli twee moties voorgesteld en de raad heeft die aangenomen. 

Motie 1: Onderzoek of en hoe vrijwilligersorganisaties versterkt en of ondersteund kunnen worden 

om overeind te blijven. In eerste instantie op het vlak van sport, cultuur en vertegenwoordigende 

besturen (zoals dorpsbelangen). Aanleiding hiervoor is, dat verschillende besturen de noodklok 

hebben geluid. Zij kunnen geen mensen meer krijgen voor bestuursfuncties, maar hebben het ook 

om andere redenen moeilijk. We hebben niet afgesproken wanneer de rapportage aan de raad wordt 

opgeleverd. Gezien de urgentie verwachten wij op korte termijn. 

1. Wil het college nu alsnog een datum noemen? 

Motie 2: Stel burgerforum actieagenda Vries in. Ook voor Vries heeft de raad de wens om aanwezige 
voorzieningen zo mogelijk te behouden, te versterken of uit te breiden. Een aantrekkelijke 
verblijfsomgeving in het centrum is hierbij het laaghangende fruit. Een uitgebreide inventarisatie van 
verbeterpunten is in 2017 gemaakt. Omdat de ontwikkelingen alweer vijf jaar stil liggen gaf de raad 
het college op 4 juli opdracht om nu voortvarend en met inzet van een burgerforum aan de slag te 
gaan. Het college kiest daar niet voor. Eerst wordt (is?) er weer een inventarisatie gemaakt van 
optische verbeteringen in de openbare (centrum) ruimte. Het college selecteert enkele inwoners om 
hierover mee te denken. Het opzetten van een burgerforum wordt op de lange baan geschoven.  
In de najaarsbrief staat dat € 25.000 voor burgerforum meegenomen wordt voor een nog nader te 
bepalen onderwerp. Daar worden wij wat onrustig van.  
 

2 Wij vragen het college te bevestigen dat de gemeente Tynaarlo een burgerforum inzet om 
verbeteringen in Vries voor te stellen.  

3 Ook vernemen we graag hoever het college met de uitwerking is en  
4 wanneer de raad het model voor dat burgerforum en  
5 het voorstel voor de te verstrekken opdracht kan verwachten. 

We zijn blij met de inzet van het college (en enkele inwoners) op het “mijnbouw dossier”. Tynaarlo 

wordt nu ook volledig betrokken bij het inlossen van de ereschuld, zoals de rijksoverheid dat noemt. 

Blz 5  Graag vernemen wij van het college  

6 hoe het er voor staat met de lobby voor een treinstation binnen onze gemeente,  

7 of we hierbij voordeel kunnen verwachten van de in de landelijke politiek levende wens om 

meer intercity-treinen te laten rijden tussen Zwolle en Groningen 

8 wat deze lobby de gemeente kost en 

9 of het geen tijd wordt met deze folklore te stoppen. 

Blz 9  Graag horen we van het college hoe het er voor staat met de Buitenplaats.  

10 Wanneer kunnen we de (tenminste drie) toegezegde voorstellen verwachten? 

Blz 9  We ondersteunen een verbeterde aanpak van zwerfafval en hondenpoep. Hoe schoner de 

omgeving, hoe meer mensen geneigd zijn dat zo te houden. Tegelijkertijd lijkt het ons wel van belang 

het toezicht op het naleven van de gemeentelijke regels niet te verslappen.  

Blz 10  De begroting in een oogopslag geeft een mooi overzicht. Wel vragen we aandacht voor het 

contrast. De achtergrondkleuren maken de toch wel kleine lettertje moeilijker leesbaar voor oudere 

ogen. 



Blz 14  Voor de renovatie van het gemeentehuis zijn vijf pijlers benoemd: binnenklimaat, 

verduurzamen, indeling tbv het nieuwe werken, kantoorinrichting en raadzaal. Wij roepen op om het 

mogelijk te maken dat de publieksruimte ook buiten kantoortijden toegankelijk is voor (collectieven 

van) inwoners. Bijvoorbeeld ten behoeve van exposities, ontmoeting, als oefenlocatie en het geven 

van voorstellingen. 

11 Wij stellen daarom voor als zesde pijler “medegebruik” toe te voegen. Wat vindt het college 

hiervan? 

Blz 27  GAE verwerft zich sluipenderwijs positie. Nu schrijft u dat “de luchthaven heeft in de 

hoofdinfrastructuur toegevoegde waarde voor Noord-Nederland.” Dat geldt voor vrijwel elke 

economische activiteit. De kwestie is natuurlijk “tegen welke prijs”. En dan hebben we het niet alleen 

over geld.  

12 U gaat die discussie toch niet uit de weg? 

Blz 27  GAE ontwikkelt eigenlijk een nieuw bedrijventerrein. De plannen van GAE worden 
onafhankelijk getoetst in opdracht van de gemeente Tynaarlo. 
 

13 Hoe verhoudt zich dit tot uw uitspraak “in het ontwikkelen van nieuwe bedrijvenlocaties zien 
wij geen aanleiding”.   

14 Klopt onze verwachting dat de raad een voorstel krijgt voor het vervreemden van de 
aandelen GAE die nu in bezit van de gemeente zijn? 

 

Blz 39. U gaat visie ontwikkelen met als oogmerk de kosten van jeugdhulp te verlagen. 

15 Kan het college hier enig “beeld en geluid” bij geven. Hoe zou dit er uit kunnen zien.  

Blz 49  We hebben gezien dat het project flexibele huisvesting inmiddels al voorzien is van een 

afkorting  (FVT) en dat er het eerste halfjaar menskracht in is gestoken,  

16 maar hoe staat het ervoor college? Binnen hoeveel maanden kunnen de eerste tijdelijke 

huurwoningen en waar betrokken worden? 

###  

 


